
ZÁPISNICA Č. 3/2023 
 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 25. mája 2023 
o 18:00 hod. v KD Hradná.  

 
Starosta obce:  Ing. Jaroslav Bušfy 
Poslanci OZ:  Ing.Ľubomír Baláž, Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, 

Dis. Júlia Kamasová, Ing. Tomáš Šefara, Ing.arch. Andrej Smatana  
Neprítomný poslanec:    Ing. Jaroslav Búšfy  
Zamestnanci OcÚ:     Natália Fanová 
Hlavný kontrolór obce:  Bc. Jozefína Šípková  
Hostia:  podľa prezenčnej listiny  

 

K bodu 1: 
Otvorenie 

 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce,  

Ing. Jaroslav Bušfy. Privítal všetkých prítomných poslancov a hostí.  
 Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, skonštatoval, že zasadnutie je zvolané v súlade  
so zákonom číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení. Z celkového počtu 7 
poslancov sú prítomní 6 poslanci, čím bolo OZ uznášaniaschopné. Poslanec Búšfy sa riadne 
a včas ospravedlnil za neúčasť na zastupiteľstve.   
 

K bodu  2: 
Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 
Za zapisovateľa určil starosta obce, Ing. Jaroslav Bušfy, pracovníka obecného úradu  
Ing. Michal Ballay, PhD.,LL.M., za overovateľov zápisnice poslancov obecného zastupiteľstva 
Ing. arch. Andrej Smatana a Mgr. Katarína Ďurcová.  
 

K bodu 3:  
Schválenie programu zasadnutia  
 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, oboznámil poslancov OZ s návrhom programu zasadnutia:  
1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia 

4. Kontrola uznesení č. 14-19/2023 

5. Schválenie dodatku č. 1 k VZN obce Súľov-Hradná č.1/2022 o miestnych daniach a 

miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

6. Úprava rozpočtu – rozpočtové č. 3 

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Schválenie uznesení 

10. Záver 

 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, navrhol doplnil do programu bod: schválenie plnenia 

rozpočtu k 31.03.2023.  

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa, navrhla doplnil do prgoramu bod: Správa starostu obce 

a komisií obecného zastupiteľstva.  

Program obecného zastupiteľstva sa riadil nasledovným programom:  

1. Otvorenie 
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2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia 

4. Kontrola uznesení č. 14-19/2023 

5. Správa starostu obce a komisií obecného zastupiteľstva  

6. Plnenie rozpočtu k 31.03.2023 

7. Schválenie dodatku č. 1 k VZN obce Súľov-Hradná č.1/2022 o miestnych daniach a 

miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

8. Úprava rozpočtu – rozpočtové č. 3 

9. Rôzne 

10. Diskusia 

11. Schválenie uznesení 

12. Záver 

 

 
 

Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslancov - Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. 
Anna Ďurajková, Júlia Kamasová, DiS, Mgr. 
Katarína Ďurcová, Ing. Tomáš Šefara, Ing. 
Ľubomír Baláž 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Júlia 

Kamasová, DiS, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. 
Tomáš Šefara, Ing. Ľubomír Baláž, Ing. arch. 
Andrej Smatana 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
        zdržali sa (menovite):  0 poslancov  

 
 

K bodu  4:  
Kontrola uznesení č. 14-19/2023 
 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, oboznámil prítomných poslancov s kontrolou 
plnenia uznesení č. 14-19/2023. Vo vzťahu k optickej sieti sa vyjadril, že v súčinnosti  
so stavebnou komisiou budú identifikované podporné body pre umiestnenie optickej siete. 
Predmetné uznesenie je v platnosti. Ďalej vo vzťahu k realizácií investičného zámeru 
prostredníctvom environmentálneho fondu uviedol, že projektová dokumentácia bola 
odovzdaná ako aj bol vydaný súhlas na úver s následným schválením. Aktuálne sa začína 
verejné obstarávanie. Ďalej sa vyjadril k investičnému zámeru – výmena vykorovacieho 
systému. Aktuálne sa vypracováva projektová dokumentácia. Ďalej sa vyjadril k uzneseniu  
č. 17/2023 a 18/2023, ktoré sa schválilo. Vo vzťahu k uzneseniu č. 19/2023 uviedol a vysvetlil 
dôvod neschválenia žiadosti.   

 

K bodu 5: 
Správa starostu obce a komisií obecného zastupiteľstva 
 

Ing. Ľubomír Baláž, predseda stavebnej komisie, uviedol, že prebehla diskusia v rámci 
stavebnej komisie. Bol predložený návrh na umiestnenie nádob na zber separovaného odpadu 
(oproti kostolu). Vo vzťahu k návrhu, ide o komplexne vybudované miesto, tz. oplotenie, 
podklad vyhotovený z betónovej dlažby, po obvode DT a drevená zástena. Vyjadril sa, že 
stavebná komisia je otvorená podnetom a ďalším návrhom, ktoré by skvalitnila výsledok 
realizácie zberného miesta. Ďalej sa predseda komisie vyjadril k identifikácií a kontrole 
podporných bodov pre umiestnenie optickej siete. Zdôraznil, že je potrebné sa na obecnom 
zastupiteľstve dohodnúť a následne vykonať kontrolu podporných bodov.  
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Mgr. Katarína Ďurcová, predsedníčka kultúrnej komisie, sa vyjadrila že činnosť komisie 
sa aktuálne sústreďuje na kultúrno – spoločenské akcie, ktoré vyhodnocuje aj vo vzťahu 
k možnej budúcej realizácií. Prioritne sa komisia v poslednom období zamerala na aktuálnu 
kultúrnu akciu – Kultúrna prehliadka, kde sa predsedníčka poďakovala všetkým členom, 
poslancom a obyvateľom za pomocou, a vyzdvihla prínos realizovanej akcie pre obec 
a kultúrny život v obci. Ďalšia aktivita komisie bola zameraná na posúdenie krúžkovej činnosti, 
ktorú komisia hodnotí pozitívne. Ďalej sa predsedníčka vyjadrila k podanému projektu vo výzve 
od spoločnosti Jednota, kde obec nebola úspešná. Posledným bodom zasadnutia komisie bol 
venovaný 830 výročiu obce Súľov – Hradná.  V predmetnej veci bol podaný projekt – história 
obce, osobnosti obce a kultúra.  

Mgr. Anna Ďurajková, predsedníčka finančnej komisie, sa vyjadrila k zasadnutiu 
komisie, ktorá sa zaoberala čerpaniu rozpočtu za I. kvartál, o rozpočte originálnych 
kompetencií a podnety zo strany školy. V rámci rozpočtu sa vyjadrila komisia, že niektoré 
položky/veci neboli jasné a preto bola oslovená pani účtovníčka obecného úradu za účelom 
bližšieho zdôvodnenia. Ďalej bol komisiou posúdení odpad a to porovnanie I. kvartálu 2022 
roka a I. kvartálu roka 2023. Komisia konštatuje, že v aktuálnom roku bolo viac odpadu 
s porovnaní s minulým rokom. Podrobne vysvetlila peňažné náklady spojené s odpadom. 
Návrh komisie je, aby bola posilnená informačná kampaň v obci ohľadom separovaného 
odpadu – vyhláška v miestnom rozhlase. Ďalej uviedla, že v predmetnej veci by bolo vhodné 
vytvoriť viac miest na separovaný odpad (konkretizovala možné miesta umiestnenia zberných 
nádob).  

 
Poslanci OZ, prediskutovali umiestnenie zberných nádob a rozmiestnenie nádob na 

komunálny odpad. Zároveň prehodnotili aktuálne rozmiestnenie jednotlivých zberných miest.  
 
Mgr. Anna Ďurajková, predsedníčka finančnej komisie, ďalej sa vyjadrila vo vzťahu 

k príjmovej časti rozpočtu – využívanie verejného priestranstva (parkovanie). Poukázala na 
nedostatok parkovacích miest a vyjadrila návrh pre zvýšenie príjmu za parkovanie.  

 
Poslanci OZ, prediskutovali parkovanie v obci a možnosti získania ďalších finančných 

prostriedkov do rozpočtu.  
 
Mgr. Anna Ďurajková, predsedníčka finančnej komisie, ďalej uviedla, že bol riešený 

návrh úpravu rozpočtu. Komisia súhlasí, avšak bola prezentovaná pripomienka vo vzťahu 
k žiadosti od p. Bušovskej na prenájom parkovacích miest na určité obdobie (nie na celý rok). 
Bola vznesená pripomienka, kde zmrzlina má  prevádzku celý rok a parkovacie miesto má 
vyhradené na celý kalendárny rok. Návrh komisie k žiadosti sa týka na celý kalendárny rok, 
nie na určité obdobie. Ďalej uviedla že komisia sa zoberala rozpočtom originálnych 
kompetencií zo strany základnej a materskej školy. Zo strany školy, bola žiadosť vo vzťahu 
k zvýšeným cenám energií. Ďalšie veci uvedené v rozpočte, nemusia zodpovedať skutočnosti. 
Na základe uvedeného zvnikla dohoda, kedy zo strany riaditeľa školy budú dopracované 
niektoré náležitosti rozpočtu a jeho následné prerokovanie bude predmetom rokovania 
najbližšieho obecného zastupiteľstva. Komisia sa ďalej venovala inventarizácií majetku, čoho 
výsledkom je návrh – inventarizáciu predlžiť a majetok, ktorý je evidovaný ako požičaný sa 
musí vrátiť. Ďalej sa komisia zaoberala návrhom na zmenu rozpočtu, ku ktorému komisia 
zaujala nasledovné stanovisko – navýšiť finančné prostriedky na stredisko 10 verejná zeleň 
o 4 000,00 eur, zakúpenie gumených dlažieb na detské ihrisko a zakúpenie ďalšieho 
zariadenia. Ďalej sa komisia zoberala žiadosťou o opravu cestu, kde komisia navrhla stretnutie 
dotknutých strán a nájsť efektívne riešenia opravy cesta s ohľadom na finančné prostriedky.  
 

K bodu 6: 
Plnenie rozpočtu k 31.03.2023 

 
Mgr. Anna Ďurajková, požiadala podrobnejšie zdôvodniť zo strany obecného úradu 

plnenie rozpočtu k 31.03.2023.  
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Natália Fanová zamestnanec obecného úradu, podrobne informovala plnenie rozpočtu 
k 31.03.2023:  

– mzdy, všeobecný materiál (pletivo, drôt, materiál k vodnému hospodárstvu),  
– stredisko na most – všeobecný materiál (kontrola hasiacich prístrojov a hydrantov,  

zosilňovač a pod.),  
– stredisko opatrovateľky – boli mzdy vyplatené za december,  
– stredisko info – všeobecný materiál (mapy, bloky na ubytovanie) 
– stredisko verejného osvetlenia – faktúra – výmena žiaroviek.  
– Stredisko 38 – mínusové hodnoty v rámci strediska boli spôsobené neopraveným 

stavom, aktuálne je to v poriadku.  
– Pozemky neboli uhradené z dôvodu procesných postupoch – návrh na vklad.  

 
 Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, sa informoval k jednotlivým položkám v rámci 
plnenia rozpočtu k 31.03.2023.  
 

Poslanci OZ, predmetný bod prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu.  
 

Uznesenie č. 20/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje plnenie rozpočtu k 31.03.2023.  

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslancov - Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. 

Anna Ďurajková, Júlia Kamasová, DiS, Mgr. 
Katarína Ďurcová, Ing. Tomáš Šefara, Ing. 
Ľubomír Baláž 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Júlia 

Kamasová, DiS, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. 
Tomáš Šefara, Ing. Ľubomír Baláž, Ing. arch. 
Andrej Smatana 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
        zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
 

 

K bodu 7: 
Schválenie dodatku č. 1 k VZN obce Súľov-Hradná č.1/2022 o 
miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a 
drobné stavebné odpady 
 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva 
s dodatkom č. 1 k VZN obce Súľov – Hradná č. 1/2022. Vysvetlil dôvody vzniku návrhu 
predmetného dodatku.  

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa, sa vyjadrila, že predmetná záležitosť bola riešená 
na neformálnom stretnutí. Bola riešená problematika parkovania v obci vo vzťahu k školám, 
obchodu a ubytovania.  

Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, podporil myšlienku, ale má výhrady k niektorým 
bodom v rámci obsahu predmetného dodatku.  

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa, sa informovala o výške prenájmu parkovacieho 
miesta zmrzliny.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, navrhol výšku poplatku 10 eur za mesiac. Ďalej 
uviedol návrh o doplnenie oslobodenia o platby pre ZŤP. 

 
Poslanci OZ, predmetný bod prediskutovali, zhodli sa na návrhu výšky poplatku 10 eur  
a pristúpili k hlasovaniu.  
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Uznesenie č. 21/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje dodatok č.1 k VZN obce Súľov-Hradná č.1/2022 o miestnych daniach a miestnom 
poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady so zmenou na 10 eur na mesiac. 
 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslancov - Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. 

Anna Ďurajková, Júlia Kamasová, DiS, Mgr. 
Katarína Ďurcová, Ing. Tomáš Šefara, Ing. 
Jaroslav Búšfy, Ing. Ľubomír Baláž 

 
Hlasovali    za (menovite):  5 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Júlia 

Kamasová, DiS, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. 
Tomáš Šefara, Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Ľubomír 
Baláž,  

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
        zdržali sa (menovite):  1 poslanec - Ing. arch. Andrej Smatana 
 
 
 

K bodu 8: 
Úprava rozpočtu – rozpočtové č. 3 
 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, odovzdal slovo predsedníčke finančnej komisie Mgr. 
Anne Ďurajkovej.  

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa a predsedníčka finančnej komisie, uviedla že návrh 

na úpravu rozpočtu bol prediskutovaný. Návrhom komisie bolo navýšiť finančné prostriedky 

na stredisko 10 verejná zeleň o 4 000,00 eur, zakúpenie gumených dlažieb na detské ihrisko 

a zakúpenie ďalšieho zariadenia. 

Poslanci OZ, predmetný bod prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu.  
 
 

Uznesenie č. 22/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje úpravu rozpočtu – rozpočtové opatrenie č.3 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslancov - Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. 

Anna Ďurajková, Júlia Kamasová, DiS, Mgr. 
Katarína Ďurcová, Ing. Tomáš Šefara, Ing. 
Ľubomír Baláž 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Júlia 

Kamasová, DiS, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. 
Tomáš Šefara, Ing. Ľubomír Baláž, Ing. arch. 
Andrej Smatana 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
        zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 
k bodu 9: 
Rôzne 

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, informoval, že bol spracovaný a podaný projekt na 

SEA, fotovoltaika školy a škôlky. Procesný postup do fázy podania žiadosti prebehol 
v poriadku. Ďalej uviedol, že pre žiadosť miestneho osvetového strediska nemohla byť podaná 
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žiadosť na SEA, z dôvodu vykonávania prenájmu, čo v prípade získania finančných 
prostriedkov by nebolo možné. Na základe uvedené, bola žiadosť podaná cez envirofond. 
Informoval, že boli podané ďalšie 3 projekty. Ďalej vo vzťahu k realizácií investičného zámeru 
pomocou environmentálneho fondu uviedol, že projektová dokumentácia bola odovzdaná ako 
aj bol vydaný súhlas na úver s následným schválením. Aktuálne sa začína verejné 
obstarávanie. Ďalej informoval poslancov o možnostiach získania finančných prostriedkov 
k 830 výročiu obce Súľov – Hradná. Ďalej uviedol, že prebehli rokovania so SEVAK, kde 
predmetom bol budovanie kanalizácie a vody. Ďalej sa vyjadril k ceste k čiernom potoku,  
kde prebehli rokovania na okresnom úrade. Ďalej uviedol, že prebiehajú práce na ihrisko 
v Hradnej a príprava workoutového ihriska (projekt – výzva). Informoval o záveroch zo 
stretnutia ZMOS.  

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, ďalej informoval o rokovaniach s obcou Jablonové 

s ohľadom na pripravovanú zmluvu. Predniesol návrh na odvolanie delegovaných členov Peter 
Bušovský, Anton Danížek, Mgr. Miroslava Danížková, Mgr. Slavomíra Murínová zo školskej 
rady.  

 
Poslanci OZ, predmetné návrhy prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu 
 

Uznesenie č. 23/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
odvoláva delegovaných členov Peter Bušovský, Anton Danížek, Mgr. Miroslava Danížková, 
Mgr. Slavomíra Murínová zo školskej rady. 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslancov - Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. 

Anna Ďurajková, Júlia Kamasová, DiS, Mgr. 
Katarína Ďurcová, Ing. Tomáš Šefara, Ing. 
Ľubomír Baláž 

 
Hlasovali    za (menovite):  3 poslanci -, Júlia Kamasová, DiS, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Ing. Ľubomír Baláž,  
                   proti (menovite): 1 poslanec - Ing. arch. Andrej Smatana 
        zdržali sa (menovite):  2 poslanci - Ing. Tomáš Šefara, Mgr. Anna  
                                                                      Ďurajková 

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, predložil návrh na vymenovanie delegovaných 

členov Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Ladislav Čička, Viktória Ciprichová do 
školskej rady. 

Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, sa informoval o procese zostavovania nových 
členov školskej rady.  
 
Uznesenie č. 24/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
vymenováva delegovaných členov Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Ladislav Čička, 
Viktória Ciprichová do školskej rady 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslancov - Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. 

Anna Ďurajková, Júlia Kamasová, DiS, Mgr. 
Katarína Ďurcová, Ing. Tomáš Šefara, Ing. 
Ľubomír Baláž 

 
Hlasovali    za (menovite):  3 poslanci -, Júlia Kamasová, DiS, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Ing. Ľubomír Baláž,  
                   proti (menovite): 1 poslanec - Ing. arch. Andrej Smatana 
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        zdržali sa (menovite):  2 poslanci - Ing. Tomáš Šefara, Mgr. Anna  
                                                                      Ďurajková 

 
Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa, sa informovala ohľadom cesty na Čiernom potoku.  
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, zodpovedal otázky pani poslankyne a informoval 

o ďalšom procesnom postupe.  
Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, sa informoval ohľadom cesty na ihrisku, kde 

podľa jeho názoru ide o identický problém. Ďalej uviedol ďalšie cesty v obci.  
Poslanci OZ, odporučil sa informovať o ďalších možnostiach vysporiadania ciest v obci.  
Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, sa informoval na vysporiadanie pozemku na 

ihrisku.  
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, zodpovedal otázky, ďalej sa vyjadril k budovaniu 

workoutového ihriska aj vo vzťahu k nevypriadaným pozemkom.  
Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, sa informoval ohľadom monitorovania územia 

obce pomocou dronu. Ďalej sa informoval o výsledkov z rokovania Rady školy. Uviedol, že 
podľa jeho informácií, predsedníčka Rady školy kontaktovala starostu obce niekoľká krát bez 
odpovede. Chce vedieť dôvody, prečo nebola reakcia na maily.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, uviedol, že nemá vedomosť o tom, že by nereagoval 
na požiadavky, informácie alebo správy od predsedníčky Rady školy.  

Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, ďalej sa informoval ohľadom koordinácie 
školy/škôlky počas letných prázdnin. Ďalej sa informoval na kapacitu školy a škôlky.  

 
Poslanci OZ a hostia, prediskutovali školu a škôlku vo vzťahu ku kapacite, 

pedagogických zamestnancov, energie a pod.  
 
Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, sa informoval ohľadom cesty.  
Rudolf Tvrdý sa informoval o postupe cesty a termíne vyhovenia žiadosti.  
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, informoval o ďalších postupoch a stretnutia 

vlastníkov.  
 
Poslanci OZ a prizvaný hostia, prediskutovali problematiku spomínanej cesty a hľadali 

efektívne riešenia. Záverom diskusie je zrealizovať stretnutie do 8.06.2023 s dotknutými 
stranami.  

 
Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, vyjadril nespokojnosť so stavebným úradom. 

Zároveň sa informoval ohľadom rozdelenia pozemkov v extraviláne obce. Opäť vyjadril 
nespokojnosť s rozhodnutím obce.  

 
 

K bodu 10: 
Diskusia 
 

Peter Bušovský, sa informoval ohľadom parkovania v obci. Poukázal na viacero 
nezrovnalostí.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, sa informoval p. Bušovského, prečo pri zverejnený 
návrh Dodatku k VZN, nepodal podnet.  

Peter Bušovský, poďakoval za spoluprácu počas pôsobenia v Rady školy. Vyjadril 
názor voči škôlke Jablonové. Zdôraznil, že je potrebné udržať deti v škôlke v predškolskej 
dochádzke.  

 
 

K bodu 11: 
Prijatie uznesení  
 
Poslanci OZ, prijali uznesenia OZ obce Súľov – Hradná zo dňa 25.05.2023, v MOS Súľov.   
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K bodu 12:  

Záver   

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, sa na záver rokovania OZ poďakoval prítomným  

za účasť a ukončil zasadnutie OZ.  
 

 
Zapisovateľ: Ing. Michal Ballay, PhD., LL.M.  ........................................  

 
Overovatelia: 

 
Mgr. Katarína Ďurcová  

 
 
........................................ 
 

 

 Ing. arch. Andrej Smatana   
  ........................................  

 

 
 
 
V Súľov – Hradná, dňa 31.05.2023 

                                                                                                             
.................................................. 

                                                                                                        Ing. Jaroslav Bušfy 
    starosta obce Súľov - Hradná        


